
آرمان ملی: علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی که صحبت هایی مبنی بر حضور وی 
در انتخابات فدراسیون فوتبال شده بود، در 
هفته های گذشته صحبت هایی در مورد علی 
دایی داشت که شهریار فوتبال پاسخ وی را داد. 

 نظر عابدینی 
امیر عابدینی حدود یک ماه قبل و پس از 
ثبت نام برای نشستن روی صندلی ریاست 
فدراسیون فوتبال گفت: به صورت طبیعی 
خ دادن است که  یکسری اتفاقاتی در حال ر
برای فوتبال ایران خوب است. کسانی که فکر 
می کنند، می توانند در فوتبال مدیریت و کمک 
کنند وظیفه دارند که برای نامزد شدن اقدام 
کنند. عابدینی در پاسخ به این سوال که موافق 
حضور افراد غیر فوتبالی مانند علیرضا دبیر 
)رئیس فدراسیون کشتی( در انتخابات است 
، تصریح کرد: دبیر به درد همان »یک  یا خیر
خم دو خم« می خورد. دو سال طول کشید تا 
علی کفاشیان بفهمد ۲ - ۴- ۴ یعنی چه! حالا 
دبیر بیاید که چه کار کند؟ او در کل آدم دوست 

داشتنی است. 
 پاسخ دبیر

علیرضا دبیر در پاسخ به این صحبت ها 
گفت: من نمی دانم کدام کاندید چه گفته ولی 
ادب خودشان را نشان دادند و خیلی در این 
قضیه ورود نمی کنم. شایعه نبود و دو ماه این 
بحث وجود داشت. سیاسی ها، ورزشی ها و 
فوتبالی ها به من محبت داشتند و حتی در 
که  گذشته واقعا تحت فشار بودم  روزهای 
ثبت نام کنم. الحمدا... فوتبال مملکت انقدر 
خوب کار می کند و ان شاءا... موفق باشند. 
که بگویم  که از کشتی بالاتر نیست  فوتبال 
می خواستم جای بالاتر بروم. ما عادت کردیم 
که یک مدیر نیامده می خواهد بپرد جای 
بالا برود. امیدوارم این فرهنگ عوض شود و 
کارمان را خوب انجام بدهیم و مهم نیست کجا 
باشد. کشتی هنوز کار دارد. او در مورد جایگاه 
کشتی گفت: کشتی با فاصله ورزش اول ایران 
است. افتخارات و جایگاهش خیلی بالاست. 
با احترامی که برای همه فدراسیون ها قائلم 
اصلا قابل قیاس نیست افتخارات کشتی با 
هیچ فدراسیونی و ان شاءا... آنها هم برسند. 
گر یک راه صد  ما هنوز اینجا کار داریم. ما ا
داشته باشیم هنوز ده هم نرفتیم. دوستانی 
که صحبت می کنند افتخارات المپیک را نگاه 
کنند. ما در یازده وزن هشت مدال گرفتیم 
یعنی جلو بودیم اما راضی نیستیم. از همه 
دوستانی که در ماه های گذشته در حوزه های 
به من لطف داشتند عذرخواهی  مختلف 
خوبی  دلایل  بیایم.  نتوانستم  که  می کنم 

داشتم. ما باید جایی که هستیم را خوب انجام 
بدهیم و انقدر دوست نداشته باشیم که جا به 
جا بشویم. او ادامه داد: باید کارمان را انجام 
بدهیم و دنبال گول زدن مردم هم نباشیم. 
یکسری رسانه های ضدانقلاب الکی این و آن 
را می آورند. برنامه ندارند و خدا را شکر روزی 
چهار پنج بار برنامه شان من هستم  و تبلیغ ما 
را می کنند. من هیچ تمایلی نداشتم. از هر کجا 
بگویید به من گفتند. چرا انقدر عجله داریم بالا 
بپریم؟ هرچند فوتبال از کشتی بالاتر نیست. 
طرف رئیس فدراسیون است و می خواهد 
معاون وزیر یا وزیر بشود یا مثلا کارمند است 
متوجه  هم  مردم  شود.  رئیس  می خواهد 
می شوند اینکه رسانه  ها شلوغ کنند، سیاه 
کنی کنند در آخر زمان  نمایی کنند و لجن پرا
همه چیز را مشخص می کند که چه کسی دارد 

کار می کند. 
 انتقاد از دایی 

کشتی،  فدراسیون  رئیس   ، دبیر علیرضا 
در گفت وگو با شرق درباره اینکه چرا با وجود 
چهره هایی مانند علی دایی، اسطوره فوتبال 
ایران، در این رشته، نام دبیر برای حضور در 
ح شده،  انتخابات فدراسیون فوتبال مطر
گر می خواهد به فوتبال  گفت که علی دایی ا
برگردد، باید بیزینس را کنار بگذارد! دبیر درباره 
بازگشت دایی به فوتبال گفت: »من بیست 
جا گفتم که علی دایی باید به فوتبال برگردد 
گر هر کسی بخواهد مدیر  و مربی باشد. ولی ا
باشد باید بیزینس و هر کار دیگری را دارد، کنار 
بگذارد. من شب ها فقط سه ساعت می خوابم 
تا به کارهای فدراسیون برسم. امیدوارم منظور 

را رسانده باشم.« رئیس فدراسیون کشتی 
همچنین درباره اینکه چرا با وجود فوتبالی 
نبودن نامش برای فدراسیون فوتبال مطرح 
شده بود، گفت: »مگر صفایی فراهانی فوتبالی 
بود؟ ولی بهترین رئیس فدراسیون فوتبال 
گر از من بپرسند مدیر باید ورزشکار  ایران بود. ا
خوبی باشد تا به ریاست فدراسیون برسد؟ 
من می گویم باید حتما مدیر باشد. شما فکر 
اینجا  کشتی گیری ام  می کنید من به خاطر 
موفق هستم نه؟! آیا با ورزش می تواند بودجه 

آورد؟ باید چارچوب مدیریت را بلد باشی.«
 پاسخ دایی 

علی دایی در حاشیه یک بازی خیریه، به 
صحبت هایی دبیر پاسخ داد و در مورد وی 
گفت: این اسم قدیم ها برای من آشنا بود اما 
خیلی وقت است این اسم دیگر برای من آشنا 
نیست. از موقعی که ایشان شورای شهر رفتند 
و لباس پوشیدنش را عوض کرد، دیگر برای 
من غریبه شد. خواهش می کنم امثال ایشان 
بروند به زندگی خصوصی خودشان برسند 
و راجع به دیگران تصمیم گیری نکنند. او در 
مورد ارتباطش با علی دبیر اظهار داشت: من با 
ایشان موقعی دوست و آشنا بودم که ایشان 13 
آبان زندگی می کردند اما از وقتی شورای شهر و 
منطقه یک و... شد، برای من غریبه شد. ایشان 
نمی تواند برای امثال من تعیین تکلیف کند که 
برگردم فوتبال. دایی با اشاره به جمله جنجالی 
دبیر در خصوص بیزینس و ورزش توضیح 
داد: این مسأله شخصی من است که برگردم 
فوتبال یا نه. فعلا دوست ندارم برگردم. بعد هم 
ایشان چکاره مملکت است که برای من تعیین 

تکلیف کند که بیزینس را کنار بگذارم؟ هرچیزی 
با یک چیزی راحت تر است و به نظرم مدیریت 
این است نیست که ما برویم در عراق و لبنان و 
سوریه و... استادیوم درست کنیم و در رزومه و 
کارنامه بیاوریم که ما در عراق استادیوم زدیم. در 
حالی که در همان استادیوم به تیم ملی ایران 
فحش می دهند و بعد در همین استادیوم ها 
جام خلیج جعلی برگزار می کنند. ما تا کی باید 
کت بمانیم؟ مدیریت فقط این نیست که  سا
من بروم دو تا سالن بزنم، این کار را هم بخواهم 
که استعداد هست. از  بکنم جایی می زنم 
ایشان می خواهم دفعه آخرش باشد نسبت 
به دیگران اظهارنظر می کنند و برای خودشان 
نظر می دهند. سرمربی و مهاجم سابق فوتبال 
در پایان این بخش از اظهاراتش پیرامون دبیر 
به دیگر قسمت مصاحبه او اشاره کرد که رئیس 
فدراسیون کشتی گفته بود که شب ها 3- ۴ 
ساعت می خوابد: حیف است خیلی چیزها را 
کید می کنم  نمی شود صحبت کرد اما بازهم تا
زندگی شخصی من به خودم ربط دارد. زمانی 
هم که مربیگری می کردم باور کنید 8- 10 ساعت 
می خوابیدم، شما از روانپزشک ها بپرسید، 
کسی که شب 3 ساعت می خوابد چه حالی دارد 
و چگونه مدیریت می کند؟ اسم این را می گذارید 
مدیریت؟ لابد روز می خوابید که شب بیدارید. 

 استوری
علیرضا دبیر نیز ساعتی پس از اظهارات 
گرامش با  علی دایی، پستی را در صفحه اینستا
این نوشته منتشر کرد: »در دنیایی که به علی 
علیه السلام میگفتند: کافر نباید از قضاوت ها 

ناراحت شد... !«
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پاسخ علی دایی به صحبت های دبیر: 

این اسم قدیم ها برای من آشنا بود! 

گفتوگو

استقلال  پیشکسوت  فریبا  بهتاش 
کارشناس فوتبال در مورد برد آبی های  و 
پایتخت و البته کادر فنی این تیم صحبت 

کرد. 
مقابل  ل  استقلا برتری  خصوص   در 
۶ بازی و در  ل خوزستان پس از  استقلا
پیتسو  جدایی  از  پس  دیدار  نخستین 

موسیمانه چه نظری دارید؟
 برای شروع بعد از رفتن موسیمانه، کسب 
3 امتیاز خیلی مهم بود. مدل بازی خیلی 
اهمیت نداشت، چون باید به موسیمانه 
می فهماندیم که استقلال تیم با شخصیتی 
است و دو ستاره حاصل از قهرمانی های 
که موسیمانه  آسیا دارد. جالب این است 
من  رزومه  به  استقلال  در  مربیگری  گفته 
آسیب زده، اما او چه رزومه ای و کجا داشته 
خدا می داند. چند جای دیگر هم که رفته با 
همین وضعیت بیرون آمده، کلاً روش او  این 
است که به تیم های مختلف برود و نتیجه 
نگیرد، بعد به بهانه مالی فسخ کند یا با توافق 
جدا شود. موسیمانه آخرین لطمه مدیریت 
عاقلانه  ترکیب  بود.  استقلال  به  سابق 
استقلال را دیدم. بختیاری زاده و نوازی 
بچینند،  هجومی  تیمی  باید  می دانستند 
چون فقط برد نیاز داشتند. تیم ۲- ۵- 3 وارد 
زمین شد، اما ابزار هجومی داشت. حردانی، 
آزادی و مهران احمدی بازی های خوبی 
بود،  بهتر  احمدی  گذاشتند.  نمایش  به 
چون پا به توپ بود، شوتزنی می کرد، قدرت 
تغذیه  را  حمله  خط  و  داشت  دریبلینگ 
می کرد و باید بازی های خوب او تداوم داشته 
باشد. آزادی به زمان بیشتری برای گلزنی نیاز 
دارد. در خط دفاعی هم بازیکنان عملکرد 
گر استقلال در جریان  خوبی داشتند و البته ا
بازی به گل می رسید زیباتر می شد. استقلال 
به مهاجم سرعتی نیاز داشت و تعویض خوب 
اسلامی به استقلال طراوت بخشید. او با 
سرعت خود پنالتی دوم را گرفت. استقلال در 
حال تکمیل شدن است. خیلی سخت است 
و شاید یک درصد شانس قهرمانی مانده، 
ولی برای شخصیت استقلال و رسیدن به 
آسیا از طریق جام حذفی که کوتاه ترین راه 
این باید اقدام کرد. البته که در لیگ هم با 
همه توان باید جنگید تا رتبه ای در میان 
چهار تیم بالای جدول داشت، چون جایگاه 
استقلال پایین تر از این نیست. در ادامه 
کثر توان بازی کرد و از همه  راه باید با حدا
کرد. مهم ترین مسئله  ظرفیت ها استفاده 
در مورد بازیکنان جوان این است که باید 
بدانند در چه تیم بزرگی بازی می کنند. مهران 
احمدی، ابوالفضل زمانی، امیرعلی صادقی 
و... می توانند در استقلال فیکس شوند و 

آینده روشنی داشته باشند. 
سهراب  با  می تواند  ل  استقلا  

بختیاری زاده تا پایان فصل ادامه دهد؟
 با آوردن مربی خارجی مخالف هستم. 
آن زمان با رفتن جواد نکونام مخالف بودم. 
نه به خاطر نکونام، به خاطر استقلال که با 
کام می ماند. موسیمانه  سرمربی خارجی نا
با میانگین 1. 1 امتیاز که گرفت یکی از بدترین 
مربیان بود. موسیمانه با این همه ادعا در 
10 بازی فقط در ۲ بازی برنده بود، ۵ مساوی 
و 3 شکست داشت. الان وقت اطمینان به 
سرمربی ایرانی است و باید به بختیاری زاده 
زمان داد. در نقل و انتقالات هم تیم مدیریتی 
بازیکنان  و  کرد  عمل  خوب  خیلی  جدید 
خوبی را اضافه کرد. باید از کادرفنی ایرانی 
سرمربی  آینده  فصل  برای  و  کرد  حمایت 

مطرح خارجی آورد. 

فریبا:  
استقلال در حال 

تکمیل شدن است

 توتولو سعی می کند برای  
دیدن مرحله پلی آف لیگ برتر 

به ایران بیاید
تسنیم: سرپرست تیم ملی والیبال گفت: 
مرحله  دیدن  برای  می کند  سعی  توتولو 
پلی آف لیگ برتر به ایران بیاید و فدراسیون 
است.  گذاشته  فشار  تحت  را  ایشان  هم 
ایرانی  مربیان  انتخاب  درباره  خوش خبر 
مورد  این  در  شنبه  وز  ر گفت:  تیم ملی 
خواهیم  فدراسیون  رئیس  با  جلسه ای 
داشت تا مربی ایرانی انتخاب شود. دغدغه 
آقای تقوی درمورد بازیکنان مستعدی بود 
نمی کند.  پیدا  راه  پلی آف  به  تیمشان  که 
پیشنهاد  با  پیاتزا  آقای  خاطر  همین  به 
آقای تقوی موافقت کرد تا اردوی تیم ملی 
با حضور این بازیکنان و با مربی ایرانی و زیر 
نظر مستقیم آقای توتولو و پیاتزا شروع شود. 
که در اردوهای  کرد: مربیانی  وی تصریح 
با  شد  خواهند  حاضر  تیم ملی  مقدماتی 
که  نظر و هماهنگی آقای پیاتزا و توتولو )
دارد(  ایرانی  مربیان  از  خوبی  شناخت 
پایان  در  خوش خبر  می شوند.  انتخاب 
گفت: توتولو سعی می کند برای دیدن مرحله 
پلی آف لیگ برتر به ایران بیاید و فدراسیون 
گذاشته تا از تیم  هم ایشان را تحت فشار 
وسیه، مجوز بگیرد اما  باشگاهی خود در ر
اینکه تا آخر بماند، این طور نیست و به 

روسیه برمی گردد. 
 

منهایفوتبال

دیدگـاه

فولاد یک - پرسپولیس یک 

دشت یک امتیازی کارتال در دیدار با گل محمدی 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

دیدار تیم های فولادخوزستان و پرسپولیس در چارچوب 
هفته هجدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال روز گذشته 
در ورزشگاه فولاد آره نا برگزار شد که در نهایت این دیدار 
با تساوی یک بر یک پایان یافت. این دیدار با توجه به 
جایگاه دو تیم از حساسیت بالایی برخوردار بود و دو تیم 
برای ماندن در کورس قهرمانی به 3 امتیاز کامل این دیدار 
احتیاج داشتند. امید عالیشاه کاپیتان پرسپولیس که در 
ترکیب اصلی قرار داشت، در جریان گرم  کردن قبل از شروع 
این دیدار دچار مصدومیت شد و جای خود را به یاسین 

سلمانی داد. 
*گزارش بازی 

دقیقه 3اشتباه یوسوپوف در خروج از دروازه باعث شد 
تا علیپور در موقعیت گلزنی قرار بگیرد، اما علی نعمتی با 
خطا مهاجم پرسپولیس را در محوطه جریمه سرنگون 
کرد، امیر عرب براقی بعد از بازبینی صحنه توسط کمک 
داور ویدئویی اعلام خطای پنالتی به سود پرسپولیس کرد. 
دقیقه 10در حالی که گئورگی گولسیانی در زمین بازی حضور 

داشت علی علیپور پشت ضربه پنالتی قرار گرفت و ضربه این 
کنش تماشایی اوتکیر یوسوپوف همراه شد و  بازیکن با وا
بهترین فرصت گلزنی برای پرسپولیس از دست رفت. دقیقه 
1۴ضربه محکم و روی پای میلاد محمدی از پشت محوطه 
کنش یوسوپوف دفع شد. دقیقه ۲۷عرب براقی  جریمه با وا
داور این دیدار به دلیل حضور تعدادی از هواداران بر روی 
ک ورزشگاه فولاد آره نا دیدار را  سازه های فوقانی و خطرنا
متوقف کرد. دقیقه 3۵ارسال ساسان انصاری در محوطه 

جریمه با ضربه سر موسی کولیبالی همراه شد که گندوز به 
زیبایی این توپ را مهار کرد. دقیقه 3۹فرار میلاد محمدی 
از جناح چپ خط دفاعی فولاد با ارسال به محوطه جریمه 
همراه شد و در ادامه ضربه سعید مهری بعد از برخورد به 
بازیکنان فولاد با ضربه سر عیسی آل کثیر بالاتر از موسی 
کولیبالی تبدیل به گل اول پرسپولیس در این دیدار شد. در 
نیمه دوم تیم فولاد سراپا حمله شد و قصد داشت تا در این 
دیدار خانگی کار را به تساوی بکشاند. دقیقه 88سرانجام 
تیم فولاد موفق شد گل تساوی را توسط ابوالفضل زاده عطار 
پدیده 18 ساله خود به ثمر برساند. ارسال سینا اسدبیگی 
کنش گندوز همراه  از روی کرنر و ضربه سر فرشید باقری با وا
بود و باعث شد تا توپ در آستانه باز شدن دروازه قرار بگیرد 
و زاده عطار که به عنوان یار تعویضی وارد میدان شده بود، 
توانست با یک ضربه سر دروازه گندوز را باز کند. در نهایت 
این بازی با تساوی یک بر یک به پایان رسید. با این نتیجه 
فولاد خوزستان با 3۵ امتیاز در رتبه سوم و پرسپولیس با 3۴ 

امتیاز در رتبه چهارم قرار گرفت.

فوتبال  تیم  پیشکسوت  پیوس  فرشاد 
پرسپولیس گفت: چند نوبت با علیرضا بیرانوند 
صحبت کرده  و به او گفتم نحوه جدایی اش از 
پرسپولیس درست نبود، اما کسی اجازه ندارد 

به خانواده او توهین کند. 
 سرمربی جدید 

فرشاد پیوس روز جمعه در گفت وگو با ایرنا، 
و  پرسپولیس  حساس  دیدار  خصوص  در 
کتور و حواشی آنکه با برتری دو بر صفر  ترا
داشت:  اظهار  شد،  همراه  پرسپولیس 
پرسپولیس نمایشی بی نقص در خط حمله 
و دفاع داشت و مزد کار خود را هم گرفت. البته 
نباید نقش پررنگ هواداران را نیز نادیده گرفت. 
بازی در آزادی با حمایت هواداران پرسپولیس 
که در آسیا کم نظیر هستند بازوی کمکی تیم 
که نتیجه  در این دیدار سرنوشت ساز بود 
کنش به انتخاب اسماعیل  هم داد. وی در وا
کارتال به عنوان سرمربی پرسپولیس، گفت: 
کارتال مربی رزومه دار و خوبی  است. موضوع 

مهم این است که باشگاه باید بستر و امکانات را 
برای این مربی مهیا کند. از طرفی سرمربی نیاز 
به حمایت و زمان دارد. به نظرم کارتال می تواند 
موفقیت های پرسپولیس در این سال ها را 
تداوم ببخشد. پیشکسوت پرسپولیس در 
کنش به این سوال که کدام بازیکن، ستاره  وا
کتور بود، بیان  خ پوشان در بازی با ترا سر
بی چون وچرای  ستاره  عالیشاه  امید  کرد: 
تیم در این بازی بود. همه فکر می کردند نبود 
کتور، مشکل ساز می شود،  ارونوف در بازی با ترا
اما عالیشاه اجازه نداد ذره ای جای خالی او 
کاپیتان  احساس شود. عالیشاه به عنوان 
پرسپولیس، وزنه است و به خوبی نشان داده 

که چقدر می تواند برای تیم موثر باشد. 
 انتقاد 

پیوس در خصوص حواشی رخ داده در این 
کنش هواداران پرسپولیس به  بازی به ویژه وا
، اظهار داشت: فکر  کتور حضور بیرانوند در ترا
نمی کنم آن کسانی که فحاشی کردند، هوادار 

قصد  عده  این  باشند.  پرسپولیس  واقعی 
داشتند جو بازی را بر هم بزنند. چند نوبت 
با بیرانوند صحبت کرده  و به او گفتم نحوه 
جدایی اش او از پرسپولیس درست نبود، اما 
کسی اجازه ندارد به خانواده او توهین کند. 
این دروازه بان چندین سال در پرسپولیس 
بوده و برای تیم زحمت کشیده و با عملکردش 
نقش مهمی در قهرمانی های پرسپولیس 
داشته و باعث شادی هواداران شده است. 
نباید فراموش کار باشیم، این رفتار در شان 
نام پرسپولیس و هوادارانش نیست. از این 
موضوع واقعا ناراحت شدم. امیدوار هستم 

این اتفاقات در فوتبال ما باب نشود. 
 خط حمله پرسپولیس 

 وی در خصوص برخی مشکلات در خط 
مهاجم،  جذب  عدم  و  پرسپولیس  حمله 
عنوان کرد: بازی های حساسی را در ادامه 
گفتم سرمربی  که  فصل داریم. همان گونه 
جدید نیاز به ابزار دارد به خصوص اینکه تا 

بازی های  پرسپولیس  جاری،  سال  پایان 
سخت و تاثیرگذاری در پیش دارد و تیم باید 
تقویت شود. البته باید مهاجمی گرفته شود که 
در شان نام پرسپولیس باشد نه اینکه بی جهت 

لیست را پر کنیم. 
 تیم ملی 

ایران،  تیم ملی  دور  سال های  مهاجم 
کنش به صحبت های امیر قلعه نویی  در وا
سرمربی تیم ملی که گفته بود ما تیم هجدهم 
دنیا هستیم اما هنوز از ما انتقاد می کنند، 
گفت: بهتر است کادرفنی تیم ملی کمتر موضع 
بگیرد. انتقادات باید باشد تا شما معایب 
خود را پیدا کنید و آن را بهبود ببخشید. هر 
کسی هم می تواند نظر بدهد. هیچکدام ما 
کامل نیستیم، به هرحال در هر تیمی اتفاقات 
مثبت و منفی وجود دارد و این طبیعی ست. 
کار کنید تا جای  شما باید به قدری خوب 
 حرفی باقی نماند. امیر قلعه نویی هم باید

 انتقادپذیر باشد. 

 پنالتی پرسپولیس مقابل فولاد 
و گل ها صحیح بودند؟

کارشناس داوری کشورمان توضیحاتی را درباره سه اتفاق 
مهم دیدار فولاد خوزستان - پرسپولیس ارائه کرد. حیدر 
سلیمانی در گفت وگو با تسنیم، درباره قضاوت امیر عرب براقی 
در دیدار تیم های فوتبال فولاد و پرسپولیس اظهار داشت: 
او قضاوت خوبی داشت و بازی را بدون اشتباهی تأثیرگذار 
به پایان رساند. به هر حال بازی سختی بود، چون تیم های 
سوم و چهارم جدول مقابل هم قرار گرفته بودند. وی درباره 
صحنه مربوط به پنالتی تیم پرسپولیس گفت: بازیکنان فولاد 
اعتراض داشتند که دست علی نعمتی در حالت تکیه گاه قرار 
داشته و پنالتی نکرده است. دست نعمتی در صحنه ای که 
تکل می زند، در حالت تکیه گاه است و قاعدتاً هند نیست، 
اما توپ در ادامه دو بار به دست این بازیکن برخورد کرد و 
در واقع دست نعمتی مانع عبور توپ شد، آن هم در حالی 
که دیگر تکیه گاه نبود. به همین دلیل اعلام پنالتی و دادن 
گل  اخطار به مدافع فولاد صحیح بود. سلیمانی درباره 
پرسپولیس تصریح کرد: بازیکنان فولاد اعتقاد داشتند که 
توپ میلاد محمدی پیش از سانتر شدن، از خط عرضی 
عبور کرده و اوت شده است. دوربینی روی خط وجود ندارد 
که بتوان به صورت دقیق اظهارنظر کرد، با این وجود تصاویر 
تلویزیونی نشان می داد که تمام توپ از تمام خط عبور نکرده 
و کمی از توپ هنوز روی خط قرار دارد، پس گل صحیح است. 
کارشناس داوری درباره صحنه مربوط به گل فولاد نیز گفت: 
بازیکنان پرسپولیس اعتقاد به خطای مهاجم فولاد داشتند، 
اما او هیچ خطایی نکرد و هیچگونه عمل زدن یا شارژ کردن 
ج شد تا  صورت نگرفت. دروازه بان پرسپولیس از دروازه خار
توپ را دور کند، در حالی که بازیکن فولاد سر جایش ایستاده 

بود و تکان هم نخورد. بنابراین هیچ خطایی انجام نشد. 

 متاسفانه پیتسو موسیمانه رفتار خوبی 
از خود انجام نداد

مهدی امیرآبادی پیشکسوت استقلال در گفت وگو با ایرنا 
با اشاره به پیروزی آبی پوشان مقابل استقلال خوزستان 
، اظهار داشت: استقلال نمایش  در هفته هجدم لیگ برتر
خوبی را به اجرا گذاشت و توانست در روزی که خوب فوتبال 
بازی کرد، به یک پیروزی ارزشمند و مهم برسد. وی افزود: 
استقلال به این پیروزی نیاز داشت، آبی ها چند هفته بود 
نتوانسته بودند به پیروزی برسند و باید در تهران استقلال 
خوزستان را شکست می دادند، این پیروزی در ادامه راه 
به استقلال کمک زیادی خواهد کرد تا با انگیزه و روحیه 
کند. استقلال در بازی  بیشتری بازی هایش را پیگیری 
مقابل استقلال خوزستان نسبت بازی های قبلی تفاوت 
کرده بود، اتحاد و همدلی در بین بازیکنان وجود داشت و 
مشخص بود آنها برای بردن به زمین آمده اند. پیشکسوت 
کرد: متاسفانه پیستو موسیمانه  استقلال خاطرنشان 
رفتار خوبی از خود انجام نداد، او غیرحرفه ای رفتار کرد و 
در حالی که پول خود را دریافت کرده و فقط بخش اندکی 
از آن باقی مانده بود، قراردادش را فسخ کرد. موسیمانه با 
استقلال نتوانست نتایج خوبی بگیرد و جدایی خود اتفاق 
خوبی برای استقلال بود. امیرآبادی تصریح کرد: استقلال 
برای انتخاب مربی باید دقت زیادی به خرج دهد و بهترین 
گرزینه را برای هدایت استقلال انتخاب کند. باید فردی به 
عنوان سرمربی انتخاب شود که کارنامه درخشانی داشته 
و احتمال موفقیتش بر روی نیمکت استقلال صددرصد 
باشد. استقلال یکی از بزرگ ترین تیم های قاره آسیا است. 
تیمی است که طرفداران میلیونی دارد و آرزوی هر مربی 

است که سرمربی چنین تیمی باشد. 

دختران فوتبال سپاهان در تعقیب بم
هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال زنان با پیروزی تیم 
صدرنشین خاتون بم مقابل ایستا کردستان به پایان رسید. 
هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال زنان جمعه، دوازدهم 
به همن با برگزاری پنج دیدار پیگیری شد. تیم های سپاهان 
اصفهان، ملوان بندرانزلی، طاران البرز و خاتون بم مقابل 
رقیبان خود به پیروزی رسیدند و دیدار بین پالایش گاز 
ایلام و گل گهر سیرجان هم با تساوی بدون گل به پایان 
رسید. در یکی از دیدارهای این هفته تیم صدرنشین 
گردان مریم ایراندوست در ایستا  خاتون بم مقابل شا
کردستان به میدان رفت و با حساب پنج بر یک به پیروزی 
گردان مرضیه جعفری در خاتون با این نتیجه  رسید. شا
صدرنشین لیگ باقی ماندند. سپاهان اصفهان هم که 
با یک امتیاز کمتر نسبت به خاتون در رتبه دوم جدول 
رده بندی قرار دارد، دیروز به مصاف تام اصفهان رفت و با 

شکست دو بر صفر حریف خود در جایگاه دوم باقی ماند. 

اعتراف یامال به نارضایتی از تصمیم فلیک
ستاره جوان تیم فوتبال بارسلونا اعتراف کرد از تصمیم 
سرمربی اش در جریان مصاف با آتالانتا او ناراضی است. 
لامین یامال وینگر جوان تیم فوتبال بارسلونا اعتراف کرد 
که از تصمیم سرمربی اش هانسی فلیک برای تعویض او 
در جریان تساوی ۲- ۲ بارسایی ها برابر آتالانتا در اسپانیا 
ناراضی است. یامال که در دقیقه ۴۷ گل نخست بازی را 
برای بارسلونا به ثمر رساند، در دقیقه ششم وقت های تلف 
شده و زمانی که بارسلونا در تلاش بود از تقسیم امتیازات 
با مهمان ایتالیایی بگریزد، جای خود را به پائو ویکتور داد 
و با نارضایتی آشکار زمین بازی را ترک کرد. یامال درباره 
این ماجرا به شبکه رادیویی کادناسر گفت: ما بازیکنان 
دوست داریم بازی کنیم. مسلماً من هم همین طور هستم 
و دوست داشتم تا جای ممکن بازی کنم، اما می دانم 
که هم تیمی هایم روی نیمکت هم می خواهند فرصت 
بازی داشته باشند. فلیک به من چه گفت؟ او گفت که 
کنم. حالا باید تمرکزمان را روی  خونسردی ام را حفظ 
کنش یامال به تعویض  لیگا بگذاریم. فلیک نیز در مورد وا لا
شدنش صحبت کرد و گفت: او ناراحت است، اما بازی دیگر 
به پایانش رسیده بود و من می خواستم تغییری ایجاد کنم 
که فکر می کردم ممکن است در آن لحظات پایان به ما برای 
خ نداد و بازی ۲- ۲  بردن بازی کمک می کند. این اتفاق ر

تمام شد، اما من از این نتیجه هم راضی ام. 

پیوس: جدایی بیرانوند اشتباه بود، اما کسی حق توهین ندارد 


